
Вносител – Б. Киров  
 
From: B. Kirov  
Sent: Thursday, June 15, 2023 12:26 PM 
To: georgi.bozhinov@sofia.bg 
Subject: Обществени консултации по Доклад с рег. № СОА23-ВК66-5319/01.06.2023 г. за приемане 
на Проект на Наредба за организация на движението на територията на Столична община. 

 

Здравейте, 

 

Искам да изразя несъгласието си планираните промени в общинските наредби във връзка с 

ИЕПС. 

 

Факт, е че най-важно е да се осигури безопасността на гражданите, но пълни забрани без 

да има адекватна алтернатива не са решение. 

 

Например бих подкрепил мярка, която ограничава скоростта на движение в парковете на 

15 км.ч (това е скоростта на добър бегач, каквито очевидно има много из Софийските 

паркове). Пълна забрана, обаче е неприемлива както за мен, така и за много други решили 

да инвестират в ИЕПС, да слязат от колите и да направят града но една идея по-зелен, 

въпреки липсата на адекватна инфраструктура за това. 

 

Моля, мнението ми да бъде взето предвид. 

 

Поздрави, 

Б. Киров  
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